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Abstract (en)
[origin: CN214563771U] The utility model relates to a container treatment machine for treating containers, comprising at least one pre-treatment
module for pre-treating at least one part of the surface of a container and a transfer system for adjusting the position of the pre-treatment module,
the transfer system comprising at least two adjustment modules, each adjustment module is configured to adjust the position of the pre-processing
module with at least one translational or rotational degree of freedom independently of the other adjustment module, and wherein each adjustment
module comprises driving means for reproducibly actuating the adjustment module in order to adjust the position of the pre-processing module.

Abstract (de)
Behälterbehandlungsmaschine (100) zum Behandeln von Behältern (130), wie Flaschen, mit wenigstens einem Vorbehandlungsmodul (120,
140) zum Vorbehandeln zumindest eines Teils der Oberfläche eines Behälters (130) und einem Verfahrsystem zum Einstellen der Position des
Vorbehandlungsmoduls (120, 140), wobei das Verfahrsystem wenigstens zwei Verstellmodule (220, 230) umfasst, wobei jedes Verstellmodul (220,
230) ausgebildet ist, die Position des Vorbehandlungsmoduls (120, 140) in zumindest einem translatorischen oder rotatorischen Freiheitsgrad
unabhängig von anderen Verstellmodulen einzustellen und wobei jedes Verstellmodul (220, 230) ein Antriebsmittel zum reproduzierbaren Betätigen
des Verstellmoduls (220, 230) zum Einstellen der Position des Vorbehandlungsmoduls (120, 140) umfasst.
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